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Protokół Nr 8/2019 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 25 czerwca 2019 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Białogardu wotum zaufania z tytułu raportu o stanie 
Miasta Białogard w roku 2018 – druk A, 

b) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 
grudnia 2018 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 
2018 – druk B, 

c) w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard na 
rok 2018  – druk C, 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2019 – druk D, 
e) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2019-2028   
  – druk E, 
f) w sprawie odmowy zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym – druk F. 

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 

Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony porządek, 

głosując: za-4 (jednogłośnie). 

 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące  projekty uchwał: 
a) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Białogardu wotum zaufania z tytułu raportu o stanie 

Miasta Białogard w roku 2018 – druk A, 
Przedstawił: Paweł Szyszlak, Przewodniczący Komisji 

 

Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 
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b) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 
grudnia 2018 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 
2018 – druk B, 
Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
c) w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard na 

rok 2018  – druk C, 
Przedstawił: Paweł Szyszlak, Przewodniczący Komisji 

Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2019 – druk D, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński – pytał kiedy będzie realizowany Park Mroczkiewicza? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że rozpoczęcie planowane jest do końca roku, obecnie jest 

w fazie projektowania. Odrębne zadania to schody i ścieżka realizowane w ramach ścieżek 
rowerowych. Z-ca Burmistrza poinformowała o pracach w zakresie bezpiecznej ewakuacji 
z przedszkoli. Najgorsze jest Przedszkole Nr 1, w którym Z-ca Burmistrza przedstawiła 
konieczny zakres prac remontowych w zakresie zachowania bezpieczeństwa.  W następnym 
etapie będą chcieli przygotować dokumentację projektową dot. klatek schodowych itd. Jutro 
będzie otwarcie ofert na pierwszy zakres prac. Z-ca Burmistrza poinformowała, że zlecili 
wykonanie opinii i ekspertyz instalacji alarmowej dot. gazu i nasze jednostki wyglądają 
fatalnie, poza SP Nr 5 i Przedszkolem Nr 2, które są bezpieczne. 

Przewodniczący Komisji – proponował na bieżąco realizować remonty. 
J.Leszczyk – stwierdził, aby rozważyć rezygnację z budynku przedszkola , a przeznaczyć go na 

inny cel i przekazać środki do innego obiektu. Od lat dyskutowano nad remontem budynku 
Przedszkola Nr 1, gdzie były potrzebne ogromne środki. 

Z-ca Burmistrza – dodała, że brakuje miejsc dla 3 grup w przedszkolach. 
Burmistrz – powiedziała, że przydałyby się 2 grupy żłobkowe i 3 grupy przedszkolne, aby 

zabezpieczyć potrzeby mieszkańców. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 
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e) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2019-2028   
  – druk E, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał na jakim etapie jest realizacja Zaułku Drzewnego, parku Mroczkiewicza oraz  

ul. Bol. Śmiałego? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że po dwóch razach przetargowych nie pojawiła się oferta 

odnośnie Zaułku Drzewnego, gdyż to zadanie skomplikowane. We wtorek powinny być 
oferty na ul. Bol. Śmiałego. Będzie cała instalacja oświetleniowa miejska tej ulicy. Park 
Mroczkiewicza jest w fazie projektowania, a po uzgodnieniach będzie pozwolenie na 
budowę. W pierwszym etapie będzie wycinka drzew. 

Przewodniczący Rady - powiedział, że Pan Tarnogórski prosił o przeorganizowanie ruchu na  
ul. Bol. Śmiałego  na czas inwestycji.  

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że jak wykonawca przyjdzie to zrobi swoją zmianę organizacji 
ruchu na potrzebę prowadzenia realizacji drogi.   

Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
f) w sprawie odmowy zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym – druk F. 

Przedstawił: Tomasz Strząbała, Przewodniczący Rady dodając, że radni mogą zapoznać 

się z materiałami bez powielania 

Przewodniczący Komisji – w wyniku braku głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
Ad 3 

W sprawach różnych głos zabrali: 
Z-ca Burmistrza – poinformowała, że pracują nad realizacją wniosku, bo można pozyskać od 

3 do 10 mln euro (100% finansowania) przez Ministerstwo Inwestycji i Rozwoju w ramach 
Programu „Rozwój lokalny”. Realizacja projektu  jest do kwietnia 2024 roku. Białogard jest 
w grupie miast mających szansę na ubieganie się o te środki. Z-ca Burmistrza proponowała 
zapoznać się z diagnozą i znaleźć pomysł na rozwój miasta. Ważną rolą jest polityka 
werbalna, dostępność +, skandynawskie miasto przyjazne życiu, z jednej strony mają 
zorganizowaną strefę gospodarczą a z drugiej strony mają infrastrukturę do spędzania 
wolnego czasu, czyli część społeczno-kulturalna.  

Sekretarz – dodał, że należy włączyć mieszkańców w proces decyzyjny.  
Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że Jutro przeprowadzą diagnozę a na kolejnej sesji przedyskutują 

wniosek, na czym miałby polegać zarys rozwoju lokalnego i złożyć. 
Sekretarz – dodał, że w pierwszym etapie spośród 255 miast ma być wybranych 50 miast. 

Finalnie ma być wybranych około 15 miast. 
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M.Kopczyński – proponował realizację koncepcji miasta miniatur. Twierdził, że na ul. 
Kołobrzeskiej można uruchomić taką strefę. 

J.Leszczyk -  stwierdził, że należy zagospodarować stawy rybne. Pan Andrzej Świrko 
proponował wybudowanie domu dla osób starszych, z windą, apteką, bez barier. 

  
Po wyczerpaniu dyskusji  zakończono w/w punkt. 

 

Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1600 zakończono Komisję. 

Protokołowała: M.Zimmer 

 

Przewodniczący Komisji 

         Paweł Szyszlak 

   


